
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 21-08-31 kl. 18:00-20:15  

Plats: Hemma hos J-O. 

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com) Henrik lämnar mötet 19:30, Glenn går in 

som ledamot. 

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se)  

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com) 

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Michael Dahlström   

3. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.  

4. Föregående mötesprotokoll 21-06-17 samt 21-05-11. 
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Styrelsen beslutar godkänna protokollen utan anmärkning.   

5. Kassarapport 

I kassan finns 766 561,4 kr per den 31/8. 

En stor utgift sedan senaste styrelsemötet är delfakturering av restaurering 

av stödremsor.   

Styrelsen beslutar att godkänna kassarapporten.  

6. Pengaplacering (Asfaltsfond)  

Styrelsen ger Henrik i uppdrag att undersöka på vilket sätt vi kan placera våra 

gemensamma pengar i väntan på att vi skall använda dessa till omasfalteringen. De får 

ej riskera att minska.      

7. Björnemyrsvägen - GBJ bostäder Östra Sundsskogsvägen- infart/spegel  

Utfarten flyttas till ursprunglig “byggtrafik utfart” och kommer nu komma ut på Östra 

Sundsskogsvägen.  

Styrelsen beslutar att beställa en stor trafikspegel till första kurvan upp på 

Björnemyrsvägen då boende önskat detta.  

8. Brygga på Sundsstrand?  

Claes Hedberg besöker styrelsemötet för att informera om det arbete han genomfört 

för att ta reda på mer om Sunds brygga.  

Styrelsen beslutar att göra ett utskick till samfälligheten kring intresset av en eventuell 

framtida brygga på Sundsstrand samt ett engagemang i en “bryggrupp” då den här 

frågan inte ligger under samfällighetens uppdragsområden.  

9. Belysning, Uddevalla energi. 

Påkörd lampa vid infarten Björnemyrsvägen 17. Boende som känner till ärendet får 

gärna höra av sig till styrelsen. J-O följer upp ärendet.  

Vi kommer ersätta trasiga stolpar med stolpar och armaturer från parkeringarna i 

området för att hålla en enhetlig linje i området. Därefter kommer vi byta ut med nya 

och billigare armaturer.   



10. Kontakt med kommunen gällande trappor på området. 

Michael rapporterar att kommunen frånsäger sig ansvaret och anser att garantin har 

gått ut.  

Styrelsen lämnar informationen till protokollet utan åtgärd.  

11. Skogsröjare på allmänningarna/parkerna. 

Styrelsen beslutar att boka upp ett företag som röjer inom allmänningarna och vi har 

ca 60 000 kr i budget för detta. (J-O och Per driver frågan vidare).  

12. Uddevalla Energi, komplettering av elnätet inom området. 

Uddevalla energi behöver bygga ut elnätet på Sundsstrand. Detta medför nytt 

“transformatorstation” samt några nya kabelskåp. Vi har i nuläget ej godkänt 

placering. Vi har bett dem ta hänsyn till boendes utsikt. Vi har önskat grå färg på 

huset. Vi begär syn på mark och vägar inför påbörjat arbete. Henrik påtalar detta till 

Uddevalla energi.   

13. Postnord Henrik lämnar mötet och Glenn går in som ledamot. 

Styrelsen har fått till sig att Postnord skickar ut brev om att boende ska flytta sina 

brevlådor. Postnord har ej kontaktat styrelsen i frågan. Vi har ej godkänt någon flytt 

av brevlådor. Styrelsen beslutar att följa upp kommunikationen vid nästkommande 

möte. 

14. Betesmark 

Nu är alla beslut klara och samfälligheten arrenderar nu marken mellan huset och 

havet. Kontakt är uppstartad med fårbonde och röjning av mark kommer pågå 2021-2022. 

Styrelsen beslutar att skicka ut informationsmail till boende gällande arrende av betesmark. 

15. Ogräs mellan väg/gång och cykelväg - saltschema 

Styrelsen beslutar att ytorna får saltas på städdagen 9/10. Följa upp offerter gällande gräs. 

Frågan ska följas upp på årsmötet. 

16. Brevutskick 

Styrelsen beslutar att göra mailutskick om samfällighetens alla aktiviteter. 

17. Städdag 21-10-09 



Påminnelse till alla boende via mailutskick och facebook.  

Ny uppdelning av arbetsuppgifter som behöver genomföras under året. Styrelsen beslutar att 

köpa in skylt som ska sättas upp vid infarten varje år städdagen närmar sig. 

18. Skola på Skäret 

Uddevalla kommun har skickat information till samfälligheten gällande en workshop. 

Styreslen beslutar att maila ut informationen. 

19. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor. 

20. Nästa styrelsemöte  

Styrelsen beslutar att nästa styrelsemöte blir 21-09-21. Ett planeringsmöte av städdagen.  

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Michael Dahlström Justeringsman  ____________________ 

Henrik Balkander och Sara som Sekreterare ____________________ 

 

 

 


